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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Åsa Regnér (S)

2017/18:487 Inhemska adoptioner

I dag är det ovanligt att barn adopteras inom Sverige. Det är dock vanligt med 
aborter i samband med oönskade graviditeter. Normalt informeras en gravid 
kvinna om att hon har möjlighet att föda barnet eller, om graviditeten är 
oönskad, så finns möjligheten att adoptera bort barnet. Någon egentlig 
information om möjligheten att adoptera bort barnet ges normalt inte, även om 
det är klarlagt att graviditeten är oönskad. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Åsa Regnér:

 

Avser statsrådet och regeringen att agera för att informera om möjligheten att 
adoptera bort barnet vid oönskad graviditet? 

………………………………………

Mikael Eskilandersson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander
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